



SHA-HKG Seasonal FIT Fare – Market&B2C-R1

Tickets may only be sold **24 May 2018** and UFN
 Travel must commence between*: **24 May 2018** and UFN
 (*unless specified)

Important Note: This faresheet will replace WP13842 with effective on 24May18.
 1. Agent Commission - follow HX's standard of individual market.
 2. Blackout date: Applicable, please refer blackout date sheet.
 3. Remarks: Remove T class (OW)

NOTE: This document is strictly personal to you and contains commercially sensitive information relating to fares and schedules of Hong Kong Airlines. We request that you do not disclose or share this document or its contents to any third parties. If you are not the intended recipient please delete this document immediately.

注：本文件僅供閣下使用，內含有香港航空的票價和時刻表等商業敏感信息。請不要向任何第三方披露或分享本文件或其內容。如果閣下並非預期的收件人，請立即刪除本文件。

Travel From	Travel To	Orig	Dest	Cabin	Bkg Cls	OWRT	Fare Cls	Curr	Base Amt	Deal Code	RuleNo	Min. Stay	Max. Stay
24May2018	UFN	SHA	HKG	J	D	OW	DOWCN11	CNY	2580.00	ACNA0315	CN01	-	-
24May2018	UFN	SHA	HKG	J	D	RT	D14CN11	CNY	4290.00	ACNA0315	CN01	2D	14D
24May2018	UFN	SHA	HKG	J	J	OW	JOWCN11	CNY	2210.00	ACNA0315	CN01	-	-
24May2018	UFN	SHA	HKG	J	J	RT	J14CN11	CNY	3670.00	ACNA0315	CN01	2D	14D
24May2018	UFN	SHA	HKG	J	Z	RT	Z14CN11	CNY	3230.00	ACNA0315	CN01	2D	14D
24May2018	UFN	SHA	HKG	Y	B	OW	BOWCN11	CNY	2340.00	ACNA0315	CN01	-	-
24May2018	UFN	SHA	HKG	Y	B	RT	BRTC11	CNY	4180.00	ACNA0315	CN01	0	12M
24May2018	UFN	SHA	HKG	Y	H	OW	HOWCN11	CNY	2030.00	ACNA0315	CN01	-	-
24May2018	UFN	SHA	HKG	Y	H	RT	H6MC11	CNY	3520.00	ACNA0315	CN01	0	6M
24May2018	UFN	SHA	HKG	Y	K	OW	KOWCN11	CNY	1720.00	ACNA0315	CN01	-	-
24May2018	UFN	SHA	HKG	Y	K	RT	K6MC11	CNY	2860.00	ACNA0315	CN01	0	6M
24May2018	UFN	SHA	HKG	Y	L	OW	LOWCN11	CNY	1520.00	ACNA0315	CN01	-	-
24May2018	UFN	SHA	HKG	Y	L	RT	L1MC11	CNY	2520.00	ACNA0315	CN01	0	1M
24May2018	UFN	SHA	HKG	Y	M	OW	MOWCN11	CNY	1320.00	ACNA0315	CN01	-	-
24May2018	UFN	SHA	HKG	Y	M	RT	M1MC11	CNY	2200.00	ACNA0315	CN01	0	1M
24May2018	UFN	SHA	HKG	Y	N	OW	NOWCN11	CNY	1140.00	ACNA0315	CN01	-	-
24May2018	UFN	SHA	HKG	Y	N	RT	N14CN11	CNY	1890.00	ACNA0315	CN01	0	14D
24May2018	UFN	SHA	HKG	Y	S	OW	SOWCN11	CNY	950.00	ACNA0315	CN01	-	-
24May2018	UFN	SHA	HKG	Y	S	RT	S14CN11	CNY	1570.00	ACNA0315	CN01	2D	14D
24May2018	UFN	SHA	HKG	Y	X	OW	XOWCN11	CNY	750.00	ACNA0315	CN01	-	-
24May2018	UFN	SHA	HKG	Y	X	RT	X14CN11	CNY	1250.00	ACNA0315	CN01	2D	14D
24May2018	30Jun2018	SHA	HKG	Y	Q	OW	QOWCN11	CNY	650.00	ACNA0315	CN01	-	-
24May2018	UFN	SHA	HKG	Y	Q	RT	Q7CN11	CNY	1080.00	ACNA0315	CN01	2D	7D
24May2018	UFN	SHA	HKG	Y	T	RT	T7CN11	CNY	910.00	ACNA0315	CN01	2D	7D
24May2018	UFN	SHA	HKG	Y	V	RT	V7CN11	CNY	740.00	ACNA0315	CN01	2D	7D

Blackout date					
Orig	Dest	RBD	OW/RT	Blackout Date	Ref #: 13842/ 14580
SHA	HKG	T	RT	31Jan-10Feb, 07Jul-20Aug , 29Sep-03Oct	
		V	RT	25Jan-21Feb, 01Jul-25Aug, 29Sep-03Oct	

HX Standard Rule No. CN01 (Between CN and HKG Seasonal FIT Fare)

Version No.: 170818

Category	ATPCO Category No.	Description
Application	-	Between China and Hong Kong Seasonal FIT fare rule, apply for Business & Economy class services.
Flight Application	04	HX operating flight only.
Children Discount	19	Booking Class of M/N/S/X: 75% of corresponding adult fare. Please insert "/CH25 " in Fare Basis. Other booking Class: same as corresponding adult fare.
Infant Discount	19	Not applicable
Unaccompanied Child	01	Not applicable.
Reservation & Ticketing	05	Confirmed reservation must be made for entire journey. Normal system ticketing deadline applied.
Stopover	08	Permitted without charges.
Open Jaw	10	Permitted to form OJ journey on a half round trip basis provided two fares are listed under the same tour code or published HX public GDS fares (round up to CNY10). The open segment at origin must be in one country, the open segment at destination has no restrictions.
Mix Class	10	Permitted (base on system guaranteed fare). Fare Basis Code should be segment related. a) Mixed booking classes are allowed for round-trip itinerary. Half round-trip gross fares can be combined with fares are listed under the same tour code or published HX public GDS fares. b) Half round-trip fare is calculated by dividing the round-trip airfare of a booking class by half. c) Lowest applicable booking class conditions apply to the whole ticket. d) Seasonality & day of travel is based on outbound travel commencement date.
Upselling	16	Allow upsell to fares listed under the same tour code or published HX public GDS fares. a) Please add the fare difference of the upselling sector to the base fare. b) Departure date of the first outbound sector determines the applicable upselling fare. c) The base fare's conditions will be applied.
No Show	16	Subject to No Show fee CNY500. Passenger must cancel the original flight 2 hours before departure, otherwise No Show fee will be charged.
Rebooking/Reroute	16	Permitted. Subject to rebooking fee CNY500 per ticket per transaction. Change of seasonality / validity / booking class/rerouting is permitted for fares listed under the same tour code or published HX public GDS fares. - Lower to higher fare: Subject to applicable fare difference. - Higher to lower fare: Any residual value is non-refundable. * Passenger need to cancel the original flight 2 hours before departure. Otherwise, No Show fee will be applied.
Refund	16	For totally unused ticket: Subject to refund fee CNY1000. * Supporting document (PNR & ET history of the flight cancellation) is required, otherwise No Show fee will be applied. For partially used ticket: Non-refundable.
Endorse	16	Not permitted.
Ticket Endorsement Box	18	Q/NONEND, RFD CNY1000, REB/NOSH CNY500 plus applicable "Period of Travel & Ticket Validity".
Fare Box	35	IT (Travel agent) Net (HX website)
Remarks	-	1. Fares are subject to applicable taxes and other surcharges. 2. Please refer to GDS display for latest update on flight schedule and fares. 3. No child discount is applied for Rebooking/No Show/Refund/Handling fee and other charges. 4. The booking class of infant ticket must be equal or higher than accompanied adult ticket. The booking class hierarchy is C/D/J/Z/Y/B/H/K/L/M/N/S/X/Q/T/V/W/O. (Apply to ticket/reissue on/after 15Sep17) 5. Departure date of the first outbound sector determines the fare for the entire journey. 6. All upselling and rebooking must be applied within ticket validity. 7. For any discrepancy between this Standard Fare Rule and GDS, details in GDS prevail.

HX 运价规则编号 CN01 (中国内地和香港间季度散客运价)

版本号: 170818

目录	ATPCO 目录编号	描述
适用范围	-	中国内地和香港间季度散客运价规则，适用于商务舱、经济舱。
适用航班	04	只适用于HX实际承运航班。
儿童票价	19	预订M/N/S/X舱位： 成人适用票价的75%（进至10位），“FARE BASIS”栏中加注CH25。 预订其他舱位： 与成人同价。
婴儿票价	19	不适用。
无成人陪伴儿童	01	不适用。
订位与出票	05	往返程均需订妥座位。 适用系统出票时限。
中途停留	08	允许，不收取费用。
缺口程	10	允许同一开票代码或HX公布运价下的票价组合成缺口程，按各航线实际票价对应的1/2RT相加计算后进至10位。始发地的缺口必须在同一个国家，目的地没有限制。
混舱销售	10	允许（以系统计算的价格为准）。票价基础代码的填写分别对应实际订位航段的 Fare Basis。 1) 仅适用于来回程,允许同一开票代码或HX公布运价下的票价组合。 2) 票价按各实际订座舱位的1/2RT相加计算。 3) 使用规定及客票有效期均以航程中最低订座舱位的标准执行。 4) 行程的淡旺季及日期限制以去程的旅行开始日期为准。
升舱	16	允许升舱同一开票代码或HX公布运价下的票价。 1) 需补齐升舱后舱位运价与原有舱位运价的差额。 2) 第一个去程航段的始发日期决定了适用的升舱票价。 3) 适用原有票价的限制条款。
误机	16	误机费CNY500。必须于航班起飞前2个小时取消原有航班，否则将收取误机费。
改期/更改航程	16	允许。每张客票每次改期收取CNY500。 淡旺季、有效期、订座舱位、更改航程的变更适用于同一开票代码或HX公布运价下的票价。 - 低票价变更至高票价：收取相应票价的差额。 - 高票价变更至低票价：票价差额不予退还。 *旅客必须于航班起飞前2个小时取消原有航班，否则将收取误机费。
退票	16	客票全部未使用：收取退票费CNY1000。 *须出示PNR(订位)和ET(电子机票)的历史记录,否则将收取误机费。 客票已部分使用：不允许退票。
签转	16	不允许。
签转栏	18	Q/NONEND,RFD CNY1000,REB/NOSH CNY500 以及"Period of Travel & Ticket Validity".
票价栏	35	IT (代理人) Net (HX官网)
注意事项	-	1. 票价需额外收取相关税项和其它附加费。 2. 票价和航班时刻可能变动,请留意最新发布票价及GDS系统中航班时刻。 3. 改期、误机、退票、行政费和其它收费项目没有儿童/婴儿折扣。 4. 婴儿机票订位舱等须等于或高于同行大人之有效票价。舱等高低依序为 C/D/J/Z/Y/B/H/K/L/M/N/S/X/Q/T/V/W/O（适用于2017年9月15日或之后销售/换开之机票）。 5. 去程第一段航程的始发日期决定了整个旅行日期。 6. 升舱、改期必须在客票有效期内进行。 7. 当规则和GDS不一致时，请以GDS为准。

Sales Channel List		
Market		
All China sales area BSP Agents		
For E-commerce, HKA Holidays and HX office		IATA No.
1	HX Website	13393096
2	Call Centre	08396500 - GDS
3	HKA Holidays	13130961(Finance)
		85101000 (Fare Distribution)
4	HX ABS	08386420 (Finance)
		85100300 (Fare Distribution)
B2B		IATA No.
1	B2B	13393601
HX office		IATA No.
1	CAN OFFICE	08399565
2	CKG OFFICE	08398132
3	CTU OFFICE	08399672
4	FOC OFFICE	08395575
5	HAK OFFICE	08395542
6	HGH OFFICE	08399521
7	NKG OFFICE	08398493
8	PEK OFFICE	08395962
9	SHA OFFICE	08398854
10	SYX OFFICE	08396990
11	SZX OFFICE	08130010
12	TSN OFFICE	08395586
13	HKG OFFICE(HKO)	13393030 (Finance)
		85101200 (Fare Distribution)
14	TPE OFFICE	34392875 (Finance)
		85180002 (Fare Distribution)
15	BKK Office	35393411
16	HAN OFFICE	37391771 (Finance)
		85101100 (Fare Distribution)
17	SGN OFFICE	37391804 (Finance)
		37381035 (Fare Distribution)
18	OKA OFFICE	16390161
19	AKL OFFICE	24390096
20	YVR OFFICE	61990073